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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012.
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezetőjéhez

„Sajátos adatkezelés az egészségügyben? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A www.kormany.hu-n közzétett „Az egyes egészségügyi és egészségbiztosítási tárgyú
törvények módosításáról” c . salátatörvény-tervezet számos hatályos jogszabályban irányo z
elő markáns módosítást. Ezek közül az egyik legérdekesebb és sokak számára legaggályosab b
az egészségügyi és a hozzájuk kapcsolódó személyes adatok kezeléséről és védelmérő l szóló
1997. évi XLVII. törvény módosítása. Az új szabályozás utat nyitna az Elektronikús
Egészségügyi Szolgáltatási Tér (EESZT) működéséhez .

Néhány megkérdezett adatvédelmi szakértő azonban állítja, a leírtak alapján bevezetendő
rendszer, azaz a kötelező és totális, halálig tartó egészségügyi nyilvántartás ellentétes az
európai joggal, ugyanis sérti az Európa Tanács adatvédelmi egyezményének egyes
rendelkezéseit, az unió adatvédelmi irányelvét és az : alapvető emberi jogokat leíró
egyezményeket, köztük űz Emberi' Jogdk Európai Egyezményét és az Alapvető Jogok
Chartáj át .



Mindezekre tekintettel kérdezem Tisztelt Miniszter Urat :

Valóban Európai Uniós szabályozást sért a salátatörvény jelenlegi tervezete? H a
igen, miképp kívánják ezt a hibát orvosolni ?

Kik, mely szervek férhetnek majd hozzá a kialakításra kerül ő Egysége s
Egészségügyi Szolgáltatási Térben tárolt személyes adatokhoz ?

- Mely kórházak tesztelhetik majd az Egységes Egészségügyi Szolgáltatási Teret ?

- A tervezetben említett önrendelkezési nyilatkozat mely szervek esetében
szűkítheti az adatokhoz történ ő hozzáférés lehet őségét?

Kinek/mely szervnek a feladata .lesz a kórházaknál tárolt 20 évre visszamen ő
egészségügyi információk digitalizálása, az EESZT-be történ ő integrálása?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . november 3 .

Tisztelettel :

Jobbik Magyarországért Mozgalom
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